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Angående bredband och demokrati

På SKBs fullmäktigemöte 2010 beslutades att fast bredband skall dras in i samtliga
lägenheter samt att uttag installeras i varje rum. På mötet var 52 boende och 29 köande
fullmäktige registrerade.

På mötet beslutades också, med rösterna 37-31, att hyreshöjningen upphör, när investe-
ringskostnaden för respektive fastighet är betald.

I styrelsens svar till motion 2011:31 angående "Om fiberbetalning - ej oändligt" visar
styrelsen ånyo sitt totala förakt för medlemmarna och fullmäktige. Man planerar
fortfarande att ta ut mer än 12 ∗ 85 ∗ 5000 ∗ 30 = 153 000 000 kronor för ett totalt
obehövligt bredband. Detta trots beslutet från 2010.

Så om de köande inte hade fått besluta över de boendes kostnader hade då 2010 års
beslut blivit annorlunda? Sannolikt är svaret ja - det hade blivit annorlunda. Vi i SKB
oktober 2011sid 6 stödjer detta påstående.

"Varje ineffektivt använd krona är en stöld från de fattiga"
Gustav Möller

Hemställer därför att årsmötet beslutar

att kostnaden för bredbandsutbyggnaden skall delas lika mellan alla medlemmar.

Mikael Möller


